

## **Praktiskt möte Malmgården den 1 juni 2017**

Vello ledde mötet. Ove åtog sig att skriva protokoll. Mötet inleddes med en tyst stund, varefter ingressen och traditionerna lästes. Därefter följde det en kort delningsrunda. Slutligen lästes inledningstexten. Efter det övergick gruppen till att behandla dagens frågor.

### **1. Övriga frågor anmäls**

Följande övriga frågor anmäldes:

- a. Upplösning av tidigare förening
- b. Johns efterlämnade bibliotek av AA-litteratur
- c. Sommaruppehåll
- d. Lägesrapport i konventsplaneringen
- e. Mötesstatistik
- f. Principbeslut om att vi ska ha swish

### **2. Fastställande av dagordning**

Dagordningen till dagens möte fastställdes.

### **3. Protokoll från föregående möte**

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna.

### **4. Mötesrapportering**

**Måndagar** – Stegmöte. Lars, Simon och Mårten. Ingen av dem var närvarande

**Tisdagar** – Tacksamhet och vinster i nykterheten. Stefan. Uppskattat möte.

**Onsdagar** – Talarmöte. Ruben samt talarbokaren Björn. Ingen av dem var närvarande.

**Torsdagar** – Traditioner och koncept, även praktiska möten och gruppsamvetsmöten. Irene gör regelbundet service och Kristina rycker in när hon kan. På Kristi Himmelfärdsdag höll Göran i ett mycket uppskattat möte där Irene ordnade det praktiska.

**Fredagar** – Andlig utveckling. Nisse och Joakim B. Fina möten.

**Lördagar fm (kl 10.00)** – Göran. På mötena kommer man överens om vem som ska öppna på nästa lördag.

**Lördagar kväll** – Dagliga reflexioner. Joakim S och Björn. Fungerar bra.

**Söndagar** – Boktalarmöte. Micke och Vello. Fungerar bra.

### **5. Tjänare rapporterar och väljs**

#### **a) GSR och vice GSR**

Rapport från kretsmöte den 30 maj. Större delen av mötet ägnades åt frågan om vi skulle nominera Anders från den ekonomiska föreningen vi hyr lokaler av som vän till AA inom Östra regionen. Efter långa diskussioner och omröstning – som slutade med

11 för och 5 emot – beslöt kretsen att lämna det som ett konkret namnförslag med tillägg att det är majoritet för förslaget i krets 5, men att det saknades enighet.

b) **Kassör, vice kassör och ekonomifrågor**

Det finns nu 10 840:- i kassan. Närmast ska vi betala kvartalshyra för 3:e kvartalet med 4 800:- och inköp för 4 000:-. Vi beslöt att nu inte skicka något vidare. Vill vi ha mynt inväxlade tar bankerna 10 % av beloppet i avgift.

c) **Sekreterare och vice sekreterare**

Vice sekreterare sökes. Vill man ha protokollen på mail så ger man sin mailadress till Anette som lägger till adressen på sändlistan.

d) **Litteraturansvarig**

Hans har fyllt på bokförrådet.

e) **Inköpsansvarig**

Pelle sköter det bra med hjälp av Peter.

f) **Nykomlingsansvarig**

Stefan fixar nykomlingskuvert.

g) **Web-ansvarig och vice web-ansvarig**

Joakim har sett till att vår websida fräschats upp. Den hålls numera mer aktuell. Nu kan du också hitta våra protokoll från praktiska möten och gruppsamvetsmöten där.

**6. Femte traditionen**

Kretsen besök på Capio Maria på torsdagar klockan 13:00 har numera begränsats av dem till den första och tredje (och i förekommande fall den femte) torsdagen i varje månad.

På onsdagkvällar klockan 18:00 går sjukhusgruppen upp till avgiftningen på St:Görans sjukhus.

Telejouren söker ständigt folk. Även ledsagare sökes.

Vi för budskapet vidare varje kväll 19:30

**7. Namnförslag på tjänare i krets och region**

Det finns numera ett förslag till vice ordförande i kretsen. Ett eventuellt inval sker då nästa kretsmöte.

**8. Övriga frågor**

a. **Upplösning av tidigare förening**

Det finns tydligen en tidigare förening som måste upplösas för att "Föreningen AA-Malmgårdens tjänare" ska kunna ta över gamla konton o dyl och komma igång på ett korrekt sätt. David återkommer på nästa möte med ett förslag till hur beslutet ska utformas.

b. **Johns efterlämnade bibliotek**

John har nyligen avlidit och efterlämnade bl a två bananlådor med AA-litteratur, som han skänkt till gruppen. Frågan för oss var vad vi skulle göra med dem. **Vi beslöt** att ta

med dem till vårt kommande konvent och låta dem som ville där plocka åt sig dem de ville.

c. Sommaruppehåll

Stefan väckte frågan om hur vi skulle förfara under sommaren så att vi skulle se till att det alltid fanns någon som öppnade för mötena. **Vi beslöt** att göra en lista i pärmen där man fick möjlighet att teckna sig för eventuella vakanser, men att vi i övrigt bland dem som brukar gå bestämda dagar inbördes gjorde upp om vem som skulle öppna nästa vecka.

d. Konventet

Vello rapporterade att man haft ett planeringsmöte inför vårt konvent den 27 augusti tillsammans med AlaNon. Vi gör på samma sätt som förra året med den skillnaden att vi försöker ha serveringen igång även under mötestiderna men då i den lilla lokalen på andra sidan av köket. AlaTeen ska inbjudas att närvara även i år. AlaNon har ordnat talare till avslutningsmötet. Hyreskostnaden blir 14-1500:- per gemenskap. **Vi beslöt** att ha ett avstämningsmöte den 17 augusti kl 18.00.

e. Mötesstatistik

Vello rapporterade att en ur personalen i den ekonomiska föreningen som driver malmgården har krävt att vi lämnar besöksstatistik till dem. Vello kollar upp med Anders om det är så. I så fall gör Nisse en sådan statistik med uppgifterna i kassaboken.

f. Principbeslut om att vi ska ha swish

Det har dragit ut på tiden med förberedelserna för att få igång "Föreningen AA-Malmgårdens tjänare". Joakim S föreslog att vi redan nu skulle ta ett principbeslut om att vi skulle införa det så fort som möjligt. Tveksamheter framfördes dock med hänsyn till bankernas höga kostnader för hanteringen av swish-betalningar och om det inte skulle innebära lägre intäkter totalt sett än att bara ta emot pengar i hatten. **Vi beslöt** därför att inte nu ta ett sådant principbeslut.

## 9. Nästa praktiska möte

Torsdagen den 3 augusti

## 10. Mötet avslutades med hatt och sinnesrobön klockan 21:10.

Det var 14 deltagare på mötet.

Vid pennan: Ove